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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XX. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 15.03.2022, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

od marcového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Staré Mesto som sa intenzívne venoval 

čistote mestskej časti, preto som absolvoval rokovanie v spoločnosti Kosit i riaditeľkou Správy 

mestskej zelene, kde sme riešili odvoz odpadu, čistotu v centrálnej zóne a najmä na Dominikánskom 

námestí, ale i starostlivosť o zeleň a čistotu verejných zelených priestranstiev v mestskej časti. 

Inicioval som i kontrolný deň na Hlavnej ulici v súvislosti s kritizovaným odvozom odpadu a s novým 

hlavným architektom mesta Košice som osobne prešiel aj odľahlé lokality mestskej časti, aby som ho 

upozornil na dlhoročne neriešené problémy a požiadal ho o ich začlenenie do budúceho rozvoja 

mesta. 

 

V súvislosti s vojnovým konfliktom na Ukrajine som absolvoval zasadnutie krízového štábu CO na 

úrovni Mesta Košice, na rokovaní s prednostom Okresného úradu Košice som prerokoval a dohodol 

pracovné zmluvy pre dobrovoľníkov v staromestskom centre pomoci SOS Ukrajina.  

 

Ako starosta mestskej časti, ktorá sa intenzívne venovala pomoci utečencom z Ukrajiny, najmä 

matkám s deťmi, som bol pozvaný na stretnutie a obed s kardinálom Michaelom Czernym z Vatikánu 

– prefektom Dikastéria pre integrálny ľudský rozvoj, ktorý prišiel do Košíc podporiť všetkých 

dobrovoľníkov i samosprávy. Na stretnutí s riaditeľom Gymnázia na Poštovej ulici sme dohodli 

umiestnenie 12 stredoškolákov z Ukrajiny a ich začlenenie do vzdelávacieho procesu. Absolvoval 

som aj obed u arcibiskupa, na ktorom sme rozoberali rôzne formy vzájomnej spolupráce.  

 

V rámci činnosti nášho Staromestského krízového centra pomoci SOS Ukrajina som sprocesoval a 

zabezpečil kamión pomoci z Talianska, ale i dodávku cestovín, za ktorou stála svetová lyžiarka 

Mikaele Schiffrin a jej generálny sponzor, ako aj dar od japonskej firmy ITP Europe, ktorej 

zamestnanci prispeli sumou 43 tisíc eur. Staromestské krízové centrum dostalo dar aj prostredníctvom 

Rotary Clubu – kamión potravinovej pomoci, pomoc prišla aj od japonskej firmy Mineba. Zároveň 

som zorganizoval pomoc aj od slovenskej potravinovej banky zo sídlom v Sabinove.   

 

Prijal som i francúzskeho policajného atašé, ktorí sa zaujímal o situáciu na hranici s Ukrajinou a 

mapoval možné problémy i riziká. Poskytol som aj niekoľko rozhovorov zahraničným novinárom z 

USA, Nemecka, Francúzska a Japonska, ktorí mapovali situáciu v pomoci ukrajinským utečencom.  

 

Ako už bolo medializované, v Starom Meste sa uskutočnili dve akcie symbolického poďakovania 

ukrajinských utečencov za pomoc Slovákov v ich neľahkej situácii. Prvým podujatím bolo 

Staromestské gastro poďakovanie, na ktorom naši ukrajinskí priatelia uvarili, napiekli a ponúkali 

svoje národné špeciality na spoločnom popoludní s kultúrnym programom, na ktorom vystúpili ich 

umelci. Zároveň sa uskutočnila veľká staromestská brigáda, na ktorej sa zúčastnilo takmer 200 

Ukrajincov, ktorí pomáhali čistiť verejné priestranstvá v celej mestskej časti a vyzbierali takmer 400 

vriec odpadu. Od 4. júna prebiehala aj druhá vlna brigád v Starom Meste, v rámci ktorých sa čistia 

rôzne problémové lokality v mestskej časti a to v počte priemerne 60 brigádnikov denne.  

 

Našu mestskú časť poctila svojou návštevou aj slovenská prezidentka Zuzana Čaputová, ktorá si 

osobne prezrela Staromestské centrum pomoci SOS Ukrajina a zaujímala sa o problémy s ktorými 

zápasí pri pomoci samospráva, ale i ukrajinskí utečenci, ktorí chcú na Slovensku pracovať, študovať 

a začleniť sa do života. Vyjadrila veľký obdiv i poďakovanie za množstvo práce a pomoc, ktorú sme 

dokázali spoločne distribuovať jednak na Ukrajinu, ale najmä balíčkami pomoci utečencom v 

Košiciach. 

 

Absolvoval som aj pracovné stretnutie s miestnymi poslancami, ktorí sa zaujímali o transparentný 

účet, založenej MČ Košice – Staré Mesto, kde sme si vysvetlili všetky nejasnosti.  
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Zúčastnil som sa aj na mnohých oficiálnych podujatiach, organizovaných Mestom Košice a KSK – 

na odovzdávaní ocenení pri príležitosti Dňa učiteľov v Historickej radnici, odovzdávaní ocenení 

osobnostiam kraja v Štátnom divadle i Cien mesta pre jednotlivcov a kolektívy v rámci osláv Dňa 

mesta Košice.  

 

V našej MČ Košice – Staré Mesto sme zorganizovali oslavu MDŽ v radničnej sále, ktorú si všetci 

hostia veľmi pochvaľovali. S mimoriadnym ohlasom sa stretol aj Ceremoniál odovzdávania cien 

miestneho zastupiteľstva a starostu za dva uplynulé roky, ktorý sme začlenili do programu Majálesu 

a oslavy Dňa matiek v GES klube. 

Slávnostný ceremoniál sa stal súčasťou programu pre seniorov v hľadisku, čím sme dosiahli jednak 

prepojenie generácií a perfektné publikum pre ocenené osobnosti. Podujatie vysoko ocenili aj 

pozvané osobnosti a zástupcovia kolektívov, seniori si pochvaľovali bohatý program, v ktorom ich 

zabávali maestro Jaroslav Dvorský, Jadranka, mladý spevák André Tatarka i temperamentná tanečná 

skupina.  

 

Osobne som sa zúčastnil na členskej schôdzi staromestského Denného centra seniorov, ale aj na 

seniorskej olympiáde v športovom areáli na Alejovej ulici, kde som podporil staromestských 

seniorov, korí súťažili v rôznych disciplínach. Blahoželal som aj staromestským seniorom – 

jubilantom k okrúhlym narodeninám. Slávnosť aj za účasti miestnych poslancov sa uskutočnila v 

Sobášnej sieni.  

 

Na referáte dopravy magistrátu som absolvoval pracovné rokovania v súvislosti s ďalšími 

rekonštrukciami chodníkov v mestskej časti, zúčastnil som sa i na pracovnom rokovaní v teréne, ktoré 

iniciovali Železnice SR, ktoré žiadali vyklčovanie a úpravu pozemkov v lokalite medzi traťou a 

Bosákovou ulicou. Došlo k dohode, že práce prevedie Správa mestskej zelene. 

 

V snahe vylepšiť a doplniť ponuku na Trhovisku na Dominikánskom námestí, ktoré má naša mestská 

časť v správe, som inicioval premiérový Rybí trh spojený s ukážkou filetovania a grilovania rýb. 

Podujatie sa stretlo s veľkým ohlasom a prilákalo na trhovisko ďalších nových zákazníkov. Na 

pracovnom stretnutí s majiteľmi gastroprevádzok na Dominikánskom námestí sme riešili možnosti, 

ako spoločnou synergiou zvyšovať úroveň služieb a atraktívnosť trhoviska. Na stretnutí so známym 

starožitníkom Karolom Linhardtom a šéfom veteránskeho klubu automobilov p. Hrabovským sme 

hovorili o možnosti usporiadania pravidelných búrz autosúčiastok do, dnes už historických modelov 

áut.  

 

Absolvoval som pracovné stretnutie s riaditeľkou staromestského Múzea Vojtecha Löfflera o plánoch 

v investíciách i výstavnej činnosti, osobne som odovzdával ceny najväčším talentom, ktoré súťažili 

v mimoriadne obľúbenej výtvarnej súťaži z dielne nášho oddelenia kultúry. Na vernisáži bola veľká 

účasť a výstava najlepších diel sa stretla s veľkým úspechom. 

 

Zúčastnil som sa i na pracovnom rokovaní s riaditeľkami našich staromestských škôlok, ale aj s 

vedúcou oddelenia školstva na magistráte, kde sa hovorilo aj o rozvoji staromestských základných 

škôl. Som členom pracovnej komisie pre delegovanie kompetencií z mesta na mestské časti, kde sa 

intenzívne venujeme príprave efektívnejšieho rozdelenia činnosti medzi mestom a mestskými 

časťami v snahe dosiahnuť lepšie fungovanie samosprávy Košíc ako celku. 

 

Zabehol som aj mini maratón v rámci jarnej časti MMM, zabezpečil Potulky s Milanom Kolcunom 

pre materské škôlky i seniorov, ktoré sa stretli s veľkým záujmom.  

 

Zúčastnil som sa na podujatí Noc múzeí v Múzeu Vojtecha Löfflera, kde som si pozrel vydarenú 

módnu šou. Za mestskú časť sme sa prihlásili i na podujatie MČ Košice Nad Jazerom, kde sme 

súťažili vo varení gulášu.  
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Ako starosta som prijal pozvanie a symbolicky zahájil hokejový šampionát s legendárnym Vincom 

Lukáčom v staromestskom Koridore v Tip Tope a poprial našim hokejistom veľa úspechov.  

 

Absolvoval som aj milé podujatie, ktorým sa ponuka staromestskej uličky remesiel na Hrnčiarskej 

ulici rozšírila o vodný mlyn na spôsob medzevského hámra u staromestského kováča Vladimíra Vepi 

Eperješiho.  

 

V sprievode predstaviteľov Rovásu som sa zúčastnil i návštevy maďarského Solnoku, 

budapeštianskej vysokej školy výtvarných umení a maďarského „Provance“ v Tihanyi na Balatóne, 

ktoré je preslávené levanduľami i festivalom.  

 

 

V zmysle uznesenia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Staré Mesto č. 247 zo dňa 

15.03.2022 predkladám: 

a) Vyčíslenie dopadu VZN č. 3/2014 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov 

v školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Košice -  Staré Mesto 

nasledovne: 

 Schválený 

rozpočet úprava 

Upravený 

rozpočet 
    

Nedaňové príjmy (200):     90 181 €            5 135 €      95 316 €  

V tom: 

223 001 – z predaja výrobkov a réžia za stravu        25 746 €  -     11 536 €* **       14 210 €  

223 002 – za školy a školské zariadenia – školné 
       64 435 €        16 671 € *       81 106 €  

*údaje poskytnuté z MŠ 

** zníženie dôsledkom zrušenia poplatkov vo výške 2 € za réžiu stravy 

 

Predmetný dopad úpravy je zohľadnený v návrhu 2. úpravy rozpočtu. 

 

b) Vyčíslenie dopadu zmeny organizačného poriadku v súvislosti so znížením počtu o troch 

zamestnancov: 

 

1. Referent podnikateľskej činnosti: 

Skončenie pracovného pomeru k 30.4.2022 

Úspora platu k 31.12.2022 vo výške 9 919,07 € 

Vyplatené odstupné k 30.4.2022 vo výške 7 085,05 € 

Úspora celkom vo výške 2 834,02 € 

 

2. Referent kancelária prvého kontaktu 

Skončenie pracovného pomeru k 31.3.2022 

Úspora platu k 31.12.2022 vo výške 9 935,76 € 

Vyplatené odstupné k 31.3.2022 vo výške 2 483,94 € 

Úspora celkom vo výške 7 451,82 € 

 

3. Referent čistoty a poriadku 

Skončenie pracovného pomeru po ukončení PN (PN od 27.1.2022) 

Úspora: 10 dní platí zamestnávateľ 55 % z vymeriavacieho základu 

Predpokladaná úspora vo výške 15 017,76 € 
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Odstupné vo výške 3 337,28 

Predpokladaná úspora  vo výške 11 680,48 € 

 

Celková predpokladaná úspora k 31.12.2022 činí 21 966,32 €. Uvedené sumy sú uvedené 

v celkovej cene práce. 

Zamestnancom, ktorým bola rozšírená pracovná náplň, ktorí zabezpečujú výkon 

samosprávnych činností po týchto zamestnancoch s ktorými bol  rozviazaný pracovný 

pomer, bola upravená zložka osobného príplatku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


